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Hei ,ser av avisa Strilen at kommunepolitikarane vil engasjera seg litt i dei planane som 
statens vegvesen har for utviding på strekninga Fossesjøen til Skarpenes vegkryss. 
Underteikna var óg på folkemøtet i januar. Og det synest for meg at det var i overkant 
vidløftige planar dei presenterte. Dyrt vart det og. Så eg vil tilrå kommunen å få st.vegv.med 
på ei redusering av standarden i den planen dei presenterte der. Me er ikkje ute etter ein så 
voldsom standard. Og for å få bort den verste flaskehalsen litt fort,så bør ein få vekk det 
huset som står i Hatleberget oppom båtverkstaden,og føreta ei utviding der.Viss ein brukar 
eit par millionar der,så får ein vekk det aller verste partiet,og kan ta det andre litt seinare. 
 
 
Mvh. Roald Moldekleiv  (som har kjørt den vegen sidan 1967) 


